

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Result of General Assembly Meeting

الموضوع : نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية

With reference to above and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 (Disclosure and Transparency) of Law No.7 of 2010 regarding the establishment of the CMA and Regulating Securities Activities and its amendments

بالإشارة الى الموضوع أعلاه ، وعملا بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما .

Attached is the disclosure of material .

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام ,,,



الشركة المتكاملة القابضة ش.م.ك.ع
Integrated Holding Co. K.S.C.P



Mahmoud Ahmed Abdelhamid
Group Legal Dept.Manager

محمود احمد عبد الحميد
مدير الادارة القانونية للمجموعة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure of Material Information Form

2026/8/20

التاريخ Date	اسم الشركة المدرجة Name of Listed company	المعلومة الجوهرية Material Information
Integrated Holding Co (k s c p)	الشركة المتكاملة القابضة (ش م ك ع)	
Integrated Holding Co ordinary General Assembly Meeting has met on Thursday 20/8/2026 at 10:30 AM in Al-Ahmadi – East Al-Ahmadi – Block 6 – Plot 7, or via the electronic system in the presence of shareholders They own a number of shares amounting to 154,104,834 shares, which represents 58.043 % of the company's capital, as the percentage of attendance in the electronic system reached %22.890 and the percentage of personal attendance reached %35.153 . • approved all General Assembly meeting agenda items 1- Approved of recommendation the Board regarding of the Directors' Company's contribution of USO 3,000,000 to the Kuwait Emergency Response Fund, And an in-kind contribution valued at US\$3,000,000 in the form of services provided upon request, Provided that its duration does not extend beyond June 30, 2027.	انعقدت الجمعية العمومية العادية للشركة المتكاملة القابضة في يوم الخميس الموافق 2026/8/20 في تمام الساعة 10:30 صباحاً في الاحمدي – شرق الاحمدي – قطعة 6 – قسيمة 7 ، أو عن طريق النظام الإلكتروني بحضور مساهمين يملكون عدد من الأسهم 154,104,834 سهم والتي تمثل نسبة 58.043 % من رأسمال الشركة ، حيث بلغت نسبة الحضور بالنظام الإلكتروني 22.890 % ونسبة الحضور الشخصي 35.153 %. الموافقة على بنود جدول اعمال الجمعية العمومية العادية: 1- الموافقة علي توصية مجلس الإدارة بشأن مساهمة الشركة في صندوق الكويت للاستجابة الطارئة بمبلغ وقدره 3,000,000 دولار امريكي نقداً (فقط ثلاثة ملايين دولار امريكي) ومساهمة عينية بقيمة 3,000,000 دولار امريكي في شكل خدمات عند الطلب على ألا تتجاوز مدتها 30 يونيو 2027.	أثر المعلومة الجوهرية علي المركز المالي للشركة Significant Effect of the material information on the financial position of the company
An increase in expenses of KWD 921,900 to be reflected in the Company's consolidated financial statements for Q3-2026	زيادة في بند المصروفات بمقدار 921,900 دينار كويتي، وسيتم إدراجها في البيانات المالية للربع الثالث من عام 2026	

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الأثر، الجوهرية قابلة لقياس ذلك ويستثنى الأثر ، المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات وما يشبهها من عقود
إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contract.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies which are members of the same Group, the other company's disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained therein. They acknowledge that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait assume no responsibility whatsoever for the contents of this disclosure and disclaim any liability for any damages that may be incurred by any person because of publishing this disclosure, allowing its publication through their electronic systems or website, or using this disclosure in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.